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Spørgsmål nr. S 1035 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til:  

Dato: 3. marts 2021 

Stillet af: Carl Valentin (SF)  

Vil ministeren redegøre for, hvorfor regeringen endnu ikke har tilsluttet sig 

arbejdet med en fælles europæisk finansskat?  

(Spm. nr. S 1035). 

Begrundelse 

Det Europæiske Råd konkluderede i juli 2020, at Unionen i løbet af den 

næste flerårige finansielle ramme for perioden 2021-2027 vil arbejde hen 

imod indførelsen af egne indtægter, eksempelvis en afgift på finansielle 

transaktioner. En gruppe EU-lande, herunder Tyskland og Frankrig, arbejder 

målrettet på at indføre en fælles europæisk finansskat, og det nuværende 

portugisiske EU-formandskab har sat sagen på dagsordenen igen. 

Socialdemokratiet har flere gange erklæret sig positive over for en europæisk 

finansskat.  

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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